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Vigdis R. Bjørgo presenterte utdrag fra Skyss sine styringsverktøy for utvikling av 

kollektivtilbudet; Kollektivstrategi for Hordaland med tilhørende handlingsprogram. 

Bakgrunn for arbeidet med «regionstamlinje» ble lagt fram, og konkret løsningsforslag for 

regionstamlinje Bergen-Knarvik. 

Møtedeltakerne var positive til framlegget om regional stamlinje, og uttrykte støtte til 

prinsippene i arbeidet. Ønske om vektlegging av planene for mer busstransport til 

Nordhordlandsruta både i Knarvik og på Frekhaug, og ekspresstilbud som en del av 

regiomstamlinjen. Det ble påpekt fordel med et bedre tilbud uten bytte Meland – Knarvik. 

Oppmodning om å vurdere prinsippet om at reisende fra Meland må bytte til 

regionstamlinjen på Flatøy på alle avganger. 

Kommunene var positive til å bli involverte i planleggingsfasen av arbeidet.  Det ble avtalt at 

Skyss kommer med tilbakemelding om videre prosess for innspill fra kommunene. 

Arbeidsnotat om regionstamlinje Nordhordland med vurderinger og anbefalt løsning blir 

ettersendt kommunene. 

 


